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GROEN LINKS 

MOTIE 
Ecologisch groenbeheer Landgoederenzone 

De gemeenteraad van Rijswijk in vergadering bijeen op 7 en 9 november 2017, 

Constaterende dat: 
Burgers in Rijswijk het groen in hun woonomgeving erg waarderen. 
Bomen en planten geen luxe zijn, maar een zinvolle investering die voor een aangenaam 
leefklimaat in de stad zorgen door o.a. temperatuurregulatie, opname van CO2 en het filteren 
van de lucht. 

Voorts constaterende dat: 
De Landgoederenzone een belangrijk onderdeel is van de ecologische structuur in Rijswijk. 
Er onderhoudsachterstanden zijn in het groen, ecologie en natuur (blz. 174 toelichting 
investeringsplan begroting 2018-2021). 
Het verlies aan groen door het bebouwen van Eikenburg (nog) niet is gecompenseerd. 

Overwegende dat: 
Het imago van Rijswijk als een groene werkstad in het hart van Haaglanden onderhoud vergt. 
Ecologie nog een te kleine rol speelt in het groenbeheer om de achteruitgang in biodiversiteit te 
stoppen. 
Er onvoldoende middelen zijn vrijgemaakt in de begroting om de Landgoederenzone ecologisch 
te beheren. 
De winstuitname uit het bebouwen van groen Eikelenburg op z'n minst voor een deel gebruikt 
zou moeten worden voor investering in het Rijswijkse groen. 

Roept het college op: 
Om veer 21 mnmt 20'.l:8 te komen met een plan voor ecologisch groenbeheer van de . / 
Landgoederenzone. \; 00 ✓ -z._ l _ &-(,,.,•J/- l ~ "j \ ,L_ k9--(Pf'W,, \/VJe ,,, Qe,.,, 

En gaat over tot de orde van de dag. 
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Marieke Alberts 
Fractie GroenLinks 


